
 
 
College van Waalwijk 
Postbus 10150 
5140 GB Waalwijk   
 
Datum: 
 
Betreft: schriftelijke vragen op grond van artikel 47 van het Reglement van Orde 
Onderwerp: Negatief oordeel provincie over Begroting 2019 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Tot onze grote verbazing troffen wij bij de dagpost van 20 december 2018 een schrijven aan van de 
provincie Noord-Brabant als financieel toezichthouder op de financiën van de gemeenten in onze 
provincie (ingekomen stuk 23). Deze verbazing betrof zowel de inhoud als de gang van zaken.  
 
Inhoud 
Onder het kopje oordeel in de brief staat de volgende conclusie: “Wij zijn van oordeel dat de 
begroting 2019 niet structureel en reëel in evenwicht is”. En dat terwijl volgens het college na de 1e 
wijziging nog een begrotingsresultaat voor 2019 resteerde ten bedrage van € 206.325. In het 
raadsvoorstel staat onder punt 5: “Dit resultaat wordt op de begroting 2019 geparkeerd als 
begrotingsruimte. Het beschikken over de begrotingsruimte is, evenals het beschikken over de 
begrotingspost ‘onvoorzien’, voorbehouden aan de raad.” Deze zin is voor de fractie van de VVD 
aanleiding geweest om samen met de overige coalitiepartijen een amendement in te dienen om 
de OZB-opbrengst voor woningen met 1% te verlagen.  
 
Procedure 
Nadat de gemeenteraad de begroting heeft vastgesteld moet deze voor 15 november van dat jaar 
naar de toezichthouder, de provincie, worden gezonden. Deze wordt vervolgens gecontroleerd en 
beoordeeld. Vaak leidt dat tot opmerkingen en vragen richting de organisatie. De wethouder 
Financiën moet op de hoogte zijn geweest van het feit dat het oordeel van de provincie over de 
begroting 2019 negatief was. Hij heeft daarvan de gemeenteraad echter niet op de hoogte 
gebracht noch het schrijven van de provincie vergezeld doen gaan van een verklaring van de 
gemeente.  
 
Daarom hebben wij de volgende vragen voor u: 

1. Kunt u uitleggen hoe het kan dat u de raad voorhoudt dat de begroting 2019 meer dan 
structureel en reëel sluitend is, de provincie een andere mening is toegedaan? 

2. Bent u van plan naar aanleiding van het schrijven van de provincie maatregelen te nemen? 
a. Zo ja, welke? 
b. Zo neen, waarom niet? 

3. Vindt u achteraf gezien dat het voorstel van de coalitie om de opbrengst OZB te verlagen 
niet door u ondersteund en overgenomen had moeten worden?  

4. Sinds wanneer is de organisatie op de hoogte van de bedenkingen van de provincie? 



5. Sinds wanneer weet de organisatie dat de provincie een brief met een negatieve 
beoordeling aan de gemeenteraad zou sturen? 

6. Waarom hebt u de raad niet tijdig en adequaat hierover geïnformeerd? 
7. Als dit is omdat de provincie de gemeente Waalwijk nog niet onder preventief toezicht 

heeft geplaatst, waarom vindt u het feit dat u de gemeenteraad op het verkeerde been 
hebt gezet onvoldoende reden om daarvoor direct verantwoording af te leggen? 

 
Met grote belangstelling wachten wij uw beantwoording af. 
 
 
Hoogachtend, 
mede namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
Jan van Groos 


